
Tumba 

Minnesanteckningar från månadsmöte i Seniorhuset den 19 februari 2024 

Närvarande: Ca 55 personer. 

 

Ordförande Steinar välkomnade oss och invigde samtidigt den mikrofon som gör att alla med 

hörapparat kan höra mycket bättre.  

Förste man på plan var Harald Sarebjörk. Han nästan hade hela sitt liv varit intresserad av vad 

man kan se i olika mikroskop. Han delade med sig av sin entusiasm för detta och visade bilder 

på olika tekniker att få fram klara bilder på celler med och utan kärna. Vad kan man hitta i 

mulm från en ihålig ek? Eller från spybollar från en uggla eller rovfågel? Vi fick se små filmer 

också och blev fascinerade av hur mikroorganismer rörde sig. 

Näste talare var Miguel Guiaro, som berättade om resultatet från den bostadsenkät som gått 

ut till oss medlemmar och även till medlemmar i SPF. Cirka 200 svar hade inkommit och ca 

70% av svaren var från PRO Tumba. Av svaren kom 63% från kvinnor och 37% från män. Det 

finns många frågor för bostadsgruppen att ta hand om i enkäten och kanske fördjupa sig i. 

Det gäller att skapa nya kontakter med personer som har inflytande över bostadspolitiken.   

Så det som vi också längtat efter, fika! Denna gång blev det riktigt goda semlor från ICA och 

de krävde flera koppar kaffe.  

Men knappt hade vi svalt sista tuggan innan Det var dags igen för annan uppmärksamhet. 

Steinar visade nu PRO:s prisundersökning, som skett i hela landet. I Tumba och Vårsta har 

Britt-Louise Karlsson, Marianne Olovsson, Lisbeth Holmström och Steinar Holmström gått 

runt till fem butiker. Även i PRO Norra Botkyrka har en prisundersökning skett. Därifrån 

redovisas resultat från ICA Maxi. Det var billigast hos Willys i Tumba därefter kom ICA Maxi, 

Stora Coop, ICA Kvantum, ICA Supermarket och ICA Nära Vårsta. 

Gudrun Carlsson berättade om Pensionärsrådet KPR. Den nye ordföranden heter Eber 

Vikström (KD) och har först efter pensionen engagerat sig politiskt. Under tiden som 

pingstpastor var det inte möjligt. På mötet informerade omsorgschefen Afamia Elkhoury om 

demensvården och om att det finns WiFi på alla äldreboenden i kommunen. Ordförande i 

Vård- och omsorgsnämnden Kia Hjelte (M) var också där och berättade hur hon ser på 

framtiden. Det behöver byggas vårdboenden till 2028, så därför har kommunstyrelsen gett 

Samhällsbyggnads- och Tekniska förvaltningarna att se vilka möjligheter till användning det 

finns av kommunal mark att bygga på. Inför nästa möte den 3 april ska vi lusläsa 

Reglementen för KPR enligt Eber Vikström. Så att vi sköter oss i KPR. 

Övriga frågor var att det är fel i kalendariet på Medlemsbladet, att även damer ska få var med 

på gubbdagis till Monet på Sjöhistoriska på fredag, att Seniorshop kommer den 2/3 till 

Seniorhuset kl. 11.00-15.00, att Els-Mari delade ut lotter till några medverkande och att 

dragning skedde i lotteriet. Några blev glada vinnare! 

Vid datorn satt Gudrun och skrev 


